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Na temelju članka 39 i 40 Statuta Grada Poreča-Parenzo ("Službeni glasnik Grada Poreča-

Parenzo" broj 2/13) i članka 48 i 49 Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo 

("Službeni glasnik Grada Poreča-Parenzo", broj 09/13) Gradsko vijeće Grada Poreča-Parenzo 

na sjednici održanoj __________ 2016. godine, donosi 

 

 

 

 

O D L U K U 

o stavljanju van snage novog cjenika uslugau sportskoj luci Poreč 

od 01. sječnja 2016 god 
 

 

 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom stavlja se van snage novi cjenik usluga u Sportskoj luci Poreč, koje je na 

svojim web stranicama objavilo KP Usluga d.o.o. i primjenjuje se od 01. siječnja 2016 

godine. 

Nadalje se primjenjuje cjenik usluga u Sportskoj luci Poreč koji je bio važeći u 2015 godini. 

 

Članak 2. 

Zaustavljaju se sve aktivnosti koje KP Usluga d.o.o. provodi vezano uz smanjenje postojećeg 

kapaciteta Sportske luke Poreč, a u korist proširenja kapaciteta komercijalne marine. 

 

Članak 3. 

Zadužuje se predsjedništvo GV-a da zajedno sa upravom KP Usluga d.o.o. pripremi tematsku 

sjednicu GV-a na temu "Problematika poslovanja komercijalne marine i sportske luke Poreč". 

Rok za sazivanje tematske sjednice je najkasnije 30 dana od dana donošenja ove odluke. 

 

Članak 4. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja i objavljuje se u "Službenom glasniku Grada 

Poreča-Parenzo“. 

 

 

 

 

 

PREDSJEDNIK 

GRADSKOG VIJEĆA 

 

 

        Adriano Jakus 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



KLUB VIJEĆNIKA 
Nezavisne liste Rodoljuba Kosića 

                          Rodoljub Kosić       Vladimir Sladonja       Stevo Žufić       Dolores Ghersinich  str. 2 

OBRAZLOŽENJE: 

 

Pravna osnova: 

Statut Grada Poreča-Parenzo ("Službeni glasnik Grada Poreča-Parenzo" broj 2/13) u svom 

članku 39. definira Gradsko vijeće kao predstavničko tijelo građana Grada i tijelo lokalne 

samouprave koje donosi akte u okviru djelokruga Grada, te obavlja poslove u skladu s 

Ustavom, Europskom poveljom o lokalnoj samoupravi, zakonom i Statutom Grada, a u 

članku 40 kaže da GV-e odlučuje o poslovima lokalnog značaja, kojima se neposredno 

ostvaruju potrebe građana, a osobito (između ostolog) u komunalnom gospodarstvu, te 

ostalim poslovima i drugim pitanjima, ako zakonom nije drugačije određeno. 

 

Ocjena stanja: 

Poslovanje marine i Sportske luke Poreč u zadnje vrijeme izaziva reakcije djela građana, a sa 

nekim od zadnjih poteza Usluge d.o.o. izaziva se i veliko nezadovoljstvo građana. To se 

odnosi na neutemeljeno i nerazumno povećanje cijene veza za građane od 100%. Takovo 

povećanje nije utemeljeno: 

- jer je već sada prije povećanja cijena veza najviša u Istri i šire 

- jer to povećanje nije temeljeno na nekim novim uslugama u samoj sportskoj lučici pa 

je pitanje što se dobiva kao protuuslugu za novo povećanje cijene veza 

- jer takvo povećanje nije u duhu vremena i krize u kojoj se cijelo društvo nalazi, a 

građanima je teško podmirivati već postojeće obveze a kamoli nove obveze 

 

Poslovanje sportske lučice i neke od najnovijih mjera izazivaju dodatno nezadovoljstvo 

građana, posebno mjera reorganizacije poslovanja u sportskoj lučici sa namjerom da se dio 

vezova za građane ukine i komercijalizira. Građani takvo postupanje ne mogu i ne žele 

prihvatiti, jer je sportska lučica građena javnim sredstvima i sredstvima građana za potrebe 

građana - a ne za komercijalne svrhe. Također, već desetljećima u Poreču nije sagrađen 

nijedan novi vez, potrebe građana za novim vezovima su ogromne, lista građana koji čekaju 

novi vez je vrlo velika, a umjesto da se grade novi vezovi kao što se npr. grade novi parkinzi 

(npr. Parking kod Groblja većim djelom za potrebe Valamara), u sportskoj lučici se žele 

ukinuti i postojeći vezovi. 

 

Nažalost, komunikacija Usluge d.o.o. sa zainteresiranim građanima po gornjim i drugim 

pitanjima je minimalna ili nikakva, odluke se donose bez javnosti, bez konzultacije sa 

građanima i bez konzultacija i odlučivanja na Gradskom vijeću Grada Poreča - kao 

legitimnom predstavničkom tijelu građana. 

 

Poslovanje marine i sportske luke izaziva i neka druga pitanja koje si građani postavljaju, kao 

npr. da li je bilo potrebno investirati milione kuna u novu recepciju koja je i do sada bila 

uređena, a da se istovremeno ne investira ni kune u nove vezove za građane. Naime, gradska 

lučica je građena prvenstveno za potrebe građana i tako je treba razvijati, veliki dio građana 

smatra da je komercijalni dio marine nepotreban u gradskoj lučici i da za to postoje 

komercijalne marine u neposrednoj blizini grada (u Zelenoj laguni i u Červar Portu), no nama 

se dešavaju obrnuti procesi tj. pokušaji smanjenja vezova za građane u korist 

komercijalizacije onoga što pripada građanima. 

 

Upitna je i ukupna formalno-pravna situacija u odnosu na pozitivne propise Republike 

Hrvatske u gradskoj luci i sportskoj lučici i cijelo funkcioniranje akvatorija, pa smatramo da 

je tu prevažnu problematiku potrebno kvalitetno pripremiti i raspraviti na posebnoj 

tematskoj sjednici Gradskoga vijeća Grada Poreča uz uključenje predstavnika građana 

i svih interesnih skupina građana i poduzetnika, te mjerodavnih predstavnika županije, 

države i svih nadležnih institucija. 
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Osnovna pitanja koja se uređuju odlukom: 

Ovom odlukom želi se spriječiti nedopustivo povećanje cijena vezova za građane u sportskoj 

(komunalnoj) lučici u luci Poreč koje je Usluga d.o.o. oglasila na svojim stranicama i bez 

ikakve suglasnosti Gradskoga vijeća provodi od 01.01.2016. Povećanje cijena usluga koje 

dodatno opterećuju porodični proračun građana bez suglasnosti i bez znanja Gradskoga vijeća 

Grada Poreča nije ni dopustivo, a niti je  prihvatljivo.  

 

Također nije dopustivo ni prihvatljivo provoditi reorganizaciju u Sportskoj lučici Poreč na 

način da se smanjuje broj vezova za građane, kada znamo da desetljećima u Poreču nije 

sagrađen jedan novi vez za građane, kada znamo da je veliki broj građana na listi čekanja za 

nove vezove i kada znamo da je gradska lučica građena prvenstveno za potrebe građana - a ne 

za komercijalne svrhe. Naime, i Usluga d.o.o. i Grad Poreč imaju prvenstvenu funkciju 

djelovati radi zadovoljavanja potreba građana, a ne komercijalizirati sve što se na tržištu može 

unovčiti na uštrb interesa građana. 

 

 

Cilj donošenja odluke: 

Cilj donošenja ove odluke je da se spriječi bilo kakvo povećanje cijena za vezove za građane 

u lučici Poreč, te da se spriječi reorganizacija sportske lučice u smislu da se smanjuje broj 

vezova za građane, a povećava broj komercijalnih vezova. 

 

 

Sredstva potrebna za provođenje odluke: 

Za provođenje ove odluke nisu potrebna financijska sredstva. Potrebna je samo dobra volja i 

sagledavanje potreba građana. 

 

 

 

 

 

 

 

 


